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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szállítási ütemezés alapján érkeznek 
Magyarországra az Unió által lekötött vakcinák?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A COVID-19 oltóanyag beszerzési stratégiája keretében az Európai Bizottság az uniós országok 
nevében megállapodásokat kötött több oltóanyaggyártóval azért, hogy minden tagállam egyidejűleg
juthasson hozzá a vakcinákhoz, s azok az országok között méltányosan, a lakosság arányában 
kerüljenek kiosztásra. Ennek keretein belül a tagállamok a vakcinákból lakosságarányosan rájuk eső
rész vonatkozásában maguk állapodnak meg a gyártókkal a szállítási ütemtervben. A Bizottságtól 
eddig ideiglenes forgalomba hozatali engedélyt kapott vakcinák a következők (gyártók szerint): 
BioNTech-Pfizer, Moderna, AstraZeneca, Johnson & Johnson.

Milyen megállapodásokat, ill. szerződéseket kötött a vakcinák beszerzésével, szállításával 
kapcsolatban a magyar kormány, az Ön minisztériuma vagy az Önök felhatalmazása alapján 
bármely központi közigazgatási szerv (Állami Egészségügyi Ellátó Központ vagy a jogutód 
Országos Kórházi Főigazgatóság vagy a Nemzeti Népegészségügyi Központ vagy a Nemzeti 
Egészségbiztosítási Alapkezelő) a fentiekben megnevezett gyártókkal: mikor kötötték ezeket a 
megállapodásokat (szerződéseket) és milyen ütemezésben (mennyiség, szállítási időpont) 
állapodtak meg a vakcinák szállítását illetően?

Milyen mértékben használta ki eddig Magyarország, illetőleg milyen mértékben akarja kihasználni 
a jövőben az uniós megállapodások alapján rá eső oltóanyag-kvótákat?

Tájékoztatásul kérem megküldeni részemre elektronikus úton a hivatkozott gyártókkal kötött 
megállapodásokat.

Az egyedi megállapodások alapján eddig mikor és milyen mennyiségben érkeztek meg 



Magyarországra az egyes oltóanyagok?

Amennyiben az EB által eddig engedélyezett oltóanyagok gyártóin kívül további olyan gyártókkal 
is megállapodást kötött a magyar kormány (vagy a minisztérium vagy bármely más központi szerv),
amellyel az EB-nek szintén van valamiféle keretmegállapodása, kérem megadni ezeknek az egyedi 
(a tagállam és a gyártó cég közötti) megállapodásoknak a dátumát és az érintett vakcinák szállítási 
ütemtervét.

Budapest, 2021. március 17.

Üdvözlettel:

Dr. Hadházy Ákos
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